
Geachte colleges, raadsleden en Statenleden van de provincie Fryslân,  

Geachte leden van het dagelijks en algemeen bestuur van Wetterskip Fryslân, 

  

Bijgevoegd vindt u ter informatie de presentatie, het verslag en de opname van de raden- en 

statenbijeenkomst op 10 april jl. in Heerenveen. 

Sindsdien is de Lelylijn veelvuldig in het nieuws geweest.  

Als gevolg van de Voorjaarsnota 2025 afspraken in Den Haag, wordt een groot deel van het 

gereserveerde geld voor de Lelylijn nu besteed aan andere projecten. 

Voor Noordelijk Nederland zijn dat de Nedersaksenlijn en de aanpak van het knelpunt Zwolle-

Meppel.  

De opdracht voor de Lelylijn is niet veranderd: we maken een Masterplan Lelylijn, waarbij we 

onderzoek doen naar de financiering, naar de impact van de Lelylijn over 100 jaar en we vier 

gebiedsverdiepingen doen, onder andere in Drachten en Heerenveen.  

Dit Masterplan is nu extra belangrijk geworden.  

 

Graag blijven we u op de hoogte houden van ons project.  

Met vriendelijke groet,  

Stijn Lechner  

Projectdirecteur Lelylijn 

  

  

 

www.delelylijn.nl 

lelylijn@provinciegroningen.nl 

 


